
Sommerbrev til grundejerne 
 

 
 
Vi vil gerne takke jer for det flotte fremmøde til Skt. Hansarrangementet. Vi havde en 
dejlig aften med dejligt vejr, skønsang, lækre kager og pølser. Vi pønser på at gentage 
succesen igen næste år på dagen; fredag d. 23/6. Og vi annoncerer, hvornår bålet 
tændes. 
 
Nogle grundejere har taget initiativ til at restaurere petanquebanen. Dette arbejde blev 
gjort færdigt sidst i maj, og hver lørdag kl. 11.00 mødes de, der har lyst til at spille 
eller blot hygge sig med andre fra Pramdragerparken. Alle er velkomne. 
 
Vi har besluttet os for at holde et åbent bestyrelsesmøde nogle gange om året. Dette 
fordi vi gerne vil have en større dialog med medlemmerne af grundejerforeningen om 
de ting i parken, der kan være forskelligt syn på. Samtidig kan vi drøfte de ting, vi går 
og arbejder med med jer. 
 



Vi har bemærket, at nogen klipper grene ned, der hvor de hænger for langt ud over 
stierne. Tak til jer der gør det. Det er dejligt, at I tager medansvar for, at her er pænt. 
De afskårne grene kan smides på bålpladsen. 
 
Fra bestyrelsen ønsker vi alle fra Pramdragerparken en god sommer, hvad enten I 
holder den her eller hist. 
 

 


